

KWOLIN 國 麗 實 業

High Performance Metallic Powder Coating Color Chart I

高質感金屬粉末塗料色卡

www.kwolin.com.tw

Coating technology not only supplies the automobiles, motorcycles, bicycles, sports equipment, home appliances and other industries stunning colors and texture, but also provides protection for the metal surface. The market share of powder coatings in the industry of coatings has continued growing year by year in recent years. KwoLin applies the bonding technology and develops powder coating applications that are comparable to liquid metallic coatings. Therefore, products can achieve demonstrating the crystal-like metallic glitter or the silk-like pearl effect.

KwoLin is a professional powder coating manufacturer for over 20 years in Taiwan. We have earned recognition for quality from industries. All products meet the requirement of American Standard Consumer Safety Specification for Toy Safety according to ASTM F963-17, and also meet the relevant limit content regulations of RoHS. Rest assured of using. Colors in the color chart are all in stock, available in 5kg and 20kg package for selling. If any questions, feel free to contact us. We will have our coordinators explain, suggest, and service. If there is no your ideal color, we can customize and develop for you.

Advantages of powder coatings:

- Powder coatings do not require any solvents and adjust the viscosity. They also do not require organic solvent recovery equipment and consumables.
- There are 100% solid content and no odors and solvent volatilization, so powder coatings can protect the environment and the health of personnel and reduce carbon footprint.
- Applied by electrostatic adsorption, powder coatings are easy to thickly coat without sagging.
- Powder coatings do not require primers because they have excellent opacity.
 They have high production efficiency. Besides, they can be recycled to save costs.
- With great protection, they have great corrosion resistance and impact resistance.
- With stunning colors and high stability.

塗料塗裝技術不但賦予汽機車、腳踏車、運動器材、家電產品等產業驚艷色彩質 感,也為金屬表面提供保護功能。近年來,粉末塗料在商品塗裝所佔有的市場比 例逐年持續成長。本公司利用鍵結技術,開發出比擬液體金屬塗料的粉末塗料應 用,使產品呈現水晶般的金屬閃爍或絲綢般的珍珠效果。

國麗為粉末塗料的專業製造廠,在台灣20多年來已深受業界肯定,產品皆符合 美國玩具八大重金屬ASTM F963-17限量要求,也符合歐盟RoHS相關限值含量 規定,讓您安心使用。此色卡中顏色皆為庫存色,提供5公斤及20公斤包裝販售 ,若有任何疑問,公司可派員進行說明、建議及服務。如果其顏色不符合您需求 ,也可以為您開發訂製。



粉末塗料與液體塗料的比較:

- / 不需溶劑、不需調黏度、不需有機溶劑回收設備及耗材支出。
- ┛ 100%固成份.無氣味、無溶劑揮發.保護環境及人員健康.減少碳足跡。
- / 靜電吸附上粉·易厚塗且不垂流·容易操作。
- / 遮蔽性佳·不需底漆·生產效率高;並可回收使用降低成本。
- / 抗腐蝕、耐衝撃,保護性佳。
- / 顏色美觀·穩定度高。



• SP-22125AB Super Chrome Silver 電鍍銀



• SP-11329AB Fine Silver 細銀



KL0500AB Durable Chrome Silver 耐化級電鍍銀



SP-11211AB Glacier Silver 細銀



SP-11347AB Anodic Silver 陽極銀



SP-11326SB Silky Silver Metallic 閃銀



SP-11200AB White Silver 白銀



SP-11325ANB White Silver 白銀

Products with red marks have no chemical resistance, so it is recommended to apply clear powder coatings for protection.



• SP-11283SB Silver Metallic 白閃銀



SP-11105SB Bright Silver 閃銀



SP-22117SNB Seoul Silver Metallic 淺灰閃銀



SP-81338SNB Cashmere Beige Metallic 米色閃銀



SP-11179EB Alabaster Silver Metallic 白閃銀



SP-6577SNB Cool Silver Metallic 藍閃銀



K-21711SNB Titanium Beige Metallic 灰閃銀



SP-4511SNB Rose Gold Metallic Glitter 玫瑰金

紅點標示為非耐化製作,使用時建議加以金油保護。



SP-91080SNB Shadow Gray Metallic 深灰閃銀



SP-21652CNB Mountain Gray Metallic 深灰閃銀



SP-91081SNB Celestite Gray Metallic 灰閃銀



0-11122CB Bianco Trofeo Pearl 白珍珠



SP-51018CNB Brass Gold Metallic 黃金閃銀



SP-5741CNB Galvanic Gold Pearl 黃金珍珠



SP-4595CB Rosso Competizione Pearl 紅閃銀



SP-91089CNB Super Black Pearl 黑閃銀

It is also necessary to add clear powder coatings to prevent the metallic powder coatings from being oxidized and blackened outdoors.



SP-81065CB Zeus Brone Pearl 古銅珍珠



SP-8713CNB Namib Orange Pearl 紅銅珍珠



SP-51006CB Spicy Orange Pearl 橘閃銀



SP-7545CB Spectral British Racing Green Pearl 綠閃銀



SP-6518CB Tanzanite Blue Pearl 藍閃銀



SP-6586CB French Blue Pearl 藍閃銀



SP-4594CB Purple Pearl 紫閃銀



SP-7547CNB Active Green Pearl 綠閃銀

所有產品使用於戶外時,皆建議添加金油保護,避免金屬粉受環境氧化變黑。

certified to ISO 9001 & ISO 14001 通過ISO 9001 & 14001 認證

Innovation 創新

Sharing 分享

Trust 信任



KwoLin Co., Ltd.

- No.19, Gongye 15th Rd., Taiping Dist., Taichung city 41154, Taiwan (R.O.C.) 台中市太平區德隆里工業15路19號
- ⋈ kwolin.mail@msa.hinet.net



www.kwolin.com.tw

Colors here are all in stock. If there is no your ideal color, it is welcomed to contact us for color proofing.

此為庫存色卡, 若無您所需顏色,亦歡迎對色打樣開發。